
Boligudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 24. januar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 67
Vil ministeren oplyse, om det ikke er korrekt, at der altid skal etableres et han-
dicaptoilet, hvis der på en etage, hvor der ikke i forvejen eksisterer et handi-
captoilet, etableres toiletter til brug for det publikum, der kommer i bygningen,
f.eks. hvis der etableres toiletter på en gang på et hotel?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Skau Björnsson (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rene.Bjoernsson@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby
formand
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